
Τα ερωτήµατα των µαθητών για την τηλεδιάσκεψη µε τον Μηχ/γο 
Μηχ/κο Νικόλαο Ελένη στις 16/3/2015: 
 
1) Συχνά διαβάζουµε στον τύπο ότι στην Ισπανία και σε άλλες ελαιοπαραγωγές 
χώρες έχουν ξεκινήσει να αξιοποιούν την βιοµάζα που παράγεται από τις 
ελαιοκαλλιέργειες για την παραγωγή ηλεκτρικής ενέργειας. Στην Ελλάδα υπάρχουν 
αντίστοιχες καινοτόµες δράσεις; 
 
2) Ποια ακριβώς είναι η διαδικασία παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας από βιοµάζα; 
 
3) Ποια πιστεύετε ότι είναι τα πλεονεκτήµατα από την χρήση της βιοµάζας ως 
καύσιµο αντί για πετρέλαιο για την παραγωγή ηλεκτρικής ενέργειας; 
 
4) Τι ποσοστό των ενεργειακών αναγκών του νησιού (π.χ. για την ηλεκτροπαραγωγή) 
θα µπορούσε να καλυφθεί πρακτικά από την χρήση της εγχώριας παραγωγής 
βιοµάζας από ελαιόδεντρα; 
 
5) Πιστεύετε, µια τέτοια αξιοποίηση θα µπορούσε να ωφελήσει τους 
ελαιοπαραγωγούς αλλά και γενικότερα την βιώσιµη και αειφόρο ανάπτυξη του 
νησιού; 
 
6) ∆ιαβάζουµε ότι η βιοµάζα ως καύσιµο συγκαταλέγεται στις "καθαρές" και 
"πράσινες" πηγές ενέργειας. Μπορείτε να µας το εξηγήσετε αυτό; Τι σηµαίνει αυτό 
για την περίπτωση της βιοµάζας του ελαιόδεντρου; 
 
7) Η βιοµάζα από ελιά και ο ελαιοπυρήνας ειδικότερα αποτελούν την πρώτη ύλη και 
για άλλες χρήσεις. Πιστεύετε ότι είναι επαρκής η ποσότητα που παράγεται στο νησί 
για όλες αυτές τις χρήσεις; Υπάρχει η δυνατότητα αύξησης της παραγόµενης 
βιοµάζας ώστε να καλυφθούν όλες οι ανάγκες του νησιού;  
 


